

义乌订做悬空遮阳棚伸缩式雨棚安装 电动活动推拉雨篷定做仓库棚

产品名称	义乌订做悬空遮阳棚伸缩式雨棚安装 电动活动推拉雨篷定做仓库棚
公司名称	义乌市欧尚家政服务有限公司
价格	100.00/件
规格参数	
公司地址	漓江街50号3楼
联系电话	13216247233 13185164750

产品详情

义乌订做悬空遮阳棚伸缩式雨棚安装 电动活动推拉雨篷定做仓库棚

如果是篷布有出現漏雨的現象，這種情況下，可以及時地找廠家，更換篷布，不建議任其再繼續使用，有雨水滲透，會導致骨架出現生鏽的情況；不及時更換，拖延的時間更久，對骨架的損傷就會更大；及時更換篷布就好。那麼再看骨架需要註意的，活動雨棚在安裝的時候，廠家就會做好相應的固定措施，做好一個固定的措施，抗風的效果會達到7-8級左右；在一定的使用年限之後，如果平常刮風只有3-4級的風，有發現雨棚的主體出現搖搖晃晃，那麼這個時候就要留意了，看是固定的部分有鬆動，還是骨架部分有出現脫落的情況；及時發現問題，及時處理；情況比較嚴重，需要及時判斷雨棚是否要繼續使用了。我們這類產品是一種定製的產品，不是尺寸統一的，每個客戶的需求都是不一樣的，還有就是這個不是那種易消耗的，也不是每家每戶都需要採購的；是根據實際的情況而採購，所以怎麼做到批發呢？客戶真的是一定要採購，定做一套活動雨棚，已經算是經過多方面考量而採取選擇的；如果客戶那邊的空間較大，而在使用活動雨棚的體驗比較好，那麼他會再次採用2套到3套，後期得到滿足了，後期也就不會再有購買的需求了，所以為什麼活動雨棚，不能批發的原因；主要也是產品本身採購有限，造就的結果。

If there is leakage of rain from the tarpaulin, it is recommended to promptly contact the manufacturer and replace the tarpaulin. It is not recommended to continue using it, as rainwater infiltration can lead to rusting of the skeleton; If not replaced in a timely manner, the longer the delay, the greater the damage to the skeleton; Just replace the tarpaulin in a timely manner. So when looking at the skeleton, it should be noted that during the installation of the movable canopy, the manufacturer will take corresponding fixing measures and take a fixed measure. The wind resistance effect will reach around 7-8 levels; After a certain service life, if the main body of the canopy is found to be shaking when the wind is only 3-4 levels, then it is important to pay attention to whether the fixed parts are loose or the skeleton parts are falling off; Timely identify and handle problems; The situation is quite serious, and it is necessary to promptly determine whether the canopy will continue to be used. Our type of product is a customized product that is not uniform in size, and each customer's needs are different. Additionally, it is not easily consumable and not something

that every household needs to purchase; Procurement is based on actual circumstances, so how can wholesale be achieved? The customer really needs to purchase and customize a set of activity awnings, which can be considered as a choice made after multiple considerations; If the customer has a large space on their end and has a good